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Raport de activitate pentru anul 2008

In aceasta perioada am participat la toate sedintele ordinare si extraordinare
convocate de Presedintele Consiliului Judetean Alba duoa cum urmeaza:

Mentionez faptul ca am fost consilier judetean si in mandatul 2004-2008, cand
am facut parte din comisia nr.6: Comisia de sanatate si asistenta sociala.

La toate sedintele atat cele de consiliul judetean cat si cele de comisie, m-am
prezettat in urma studierii dosarului cu proiectele propuse pentru dezbatere si
aprobare in sedintele de consiliu judetean.

Votul pentru fiecare proiect, l-am acordat liber exprimat, bine fundamentat, cu
convingerea ca prin aceasta imi manifest recunostinta fata de cetateni si contribui la
dezvoltarea armonioasa si echilibrata a judetului Alba. Am pus un accent deosebit, pe
probleme de infrastructura, reparatia si intretinerea drumurilor judetene, aplicarea in
teritoriu a hotararilor consiliului judetean, rezolvarea unor probleme solicitate de
cetatenii judetului nostru cu ocazia audientelor tinute si deplasarii in teritoriu.

Nr.crt SEDINTA ORDINARA SEDINTA
EXTRAORDINARA

SEDINTE DE
COMISIE

1 10 ianuarie 2008 24 ianuarie2l08 7,8,21,23 ianuarie
2008

2 2l februarie 2008 19,20, februarie 2008
3 27 mafiie2008 24-26 martie2008
4 l7 apri l ie 2008 15,16 apri l ie 2008
5 8 mai 2008 6,7 mar2008
6 20 iunie sedinta

CONSTITUIRE CJA
26 iunie 2008

7 24 iulie 2008 22,23 iulie2008
8 28 august 2008 26,27 auwst2008
o 25 seotembrie 2008 23.24 seotem.2008
10 23 octombrie 2008 31 octombrie 2008 21,22,31 octom.2008
1l 20 noiembrie 2008 11 noiembrie 2008 I 1,18,19noiemb.2008
t2 16 decembrie 2008 4 decembrie 2008 4,15,24 decembrie
I J 29 decembrie 2008



In aceasta perioada am facut deplasari in teritoriu pentru intalniri cu cetatenrt st
audiente dupa cum urrneaza:

- Comunele Lopadea Noua, Hoparta, Farau, Unirea, Lunca Mures, Miraslau,
Livezile, Remetea, Rimet, Ponor, Stremt, Craciunel, Sona, Avram Iancu, Horea,
Arieseni...etc.

- Orasele: Aiud, Ocna Mures, Blaj, Sebes, Alba Iulia, Baia de Aries, Zlatna si
Teius.

Probleme ridicate in audiente:
- somajul. l ipsa locuri lor de munca- salari i le mici, pensionari i  cu pensii mici"

lipsa biletelor de tratament, incalcari de legi, probleme de proprietate, imposibilitatea
muncii pamantului datorita lipsei "subventiilor", probleme de sanatate, lipsuri de la
spitale, lipsa mijloacelor de transport in anumite zone, starea proasta a drumurilor
comunale si judetene " Aiud-Buru", "Aiud-Rimet Ponor ", " Teius-Valea Manastirii".

Majoritatea acestor probleme au fost discutate cu primarii, viceprimarii si
consilierii din zonele respective pentru a se gasi solutii de rezolvare.

La fiecare sedinta a consiliului judetean am luat cuvantul si am prezentat
probleme ale judetului. Am avut contact permanent cu institutiile subordonate
consiliului judetean si Institutiei Prefectului - judetul Alba, pentru rezolvarea unor
probleme ridicate de cetateni. In anumite situatii am avut intalniri cu conducerea
Consiliului Judetean Alba si Institutiei Prefectului - judetul Alba pentru a gasi solutii
corespunzatoare in aceste situatii.

O colaborare permanenta am avut cu Autoritatea Teritoriala de Ordine Publica
Alba, pentru asigurarea ordinii publice in judet.

Initiativele avute in sedintele consiliului judetean s-au regasit in proiectele
prezentate pentru dezbatere si aprobare.

La misiuni oficiale in strainatate nu am participat, nici la cursuri de
oerfectionare nu am fost trimrs.

Cu stima

Alba Iulia, 13.08.2009

Consilier


